
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 20 januari 2016 om 20.00 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis.  

 

Selectie onderwerpen 

 

Omdat er geen raadsvoorstellen van de kant van het college zijn binnengekomen, hebben we 

per mail bij u geïnventariseerd welke collegebrieven u zou willen bespreken. De Partij van 

de Arbeid gaf aan te willen spreken over de brieven inzake de realisatie Helperzoomtunnel 

en inrichtingsplannen ARZ (m.n. plan Helpman) en stand van zaken fietsprojecten, en de SP 

had ook enkele vragen bij de brief over de fietsprojecten. De Partij voor de Dieren leverde 

een lijst met meerdere brieven aan die men mogelijk zou willen bespreken, maar zag geen 

kans tijdig bespreekpunten aan te leveren. In deze lijst kwam ook de brief over de 

Helperzoomtunnel c.a. voor, die dus sowieso nu op de agenda staat, en eveneens de Bomen 

Effectanalyse Helperzoomtunnel, die wij daar daarom aan gekoppeld hebben. Van de 

overige brieven op de lijst hebben wij de brief over het doelsoortenbeleid geselecteerd, met 

als voorwaarde dat de PvdD wel tijdig bespreekpunten aanlevert (anders wordt het punt weer 

afgevoerd). Volgens ons blijft er door deze selectie voldoende ruimte over om het verzoek 

van R&W te honoreren, om het Voorontwerp bestemmingsplan Hoofdstation Groningen 

over te nemen. 

 

Voorontwerp bestemmingsplan Hoofdstation Groningen 

 

In principe ligt zoals afgesproken het primaat t.a.v. het project spoorzone bij R&W (waarbij 

B&V wordt uitgenodigd), maar omdat die commissie veel andere punten had (en uiteindelijk 

door de weersomstandigheden niet eens kon doorgaan), is besloten het punt voor ditmaal 

over te hevelen naar B&V (waarbij R&W wordt uitgenodigd). Bovendien waren de aan de 

raad toegezegde planning en beslisbomen nog niet binnen, en dat werd door 

voorbereidingscommissie en voorzitter wel wenselijk geacht. De bedoeling is dat deze 

laatste u nu halverwege volgende week worden nagezonden. 
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Realisatie Helperzoomtunnel en inrichtingsplannen Aanpak Ring Zuid i.c.m. BEA H’tunnel 

 

De PvdA heeft aangegeven te willen spreken over de participatie van betrokkenen. In 

Helpman is volgens de fractie vooralsnog onduidelijk wie nu echt betrokken is geweest en 

wat vooral de aanpassingen zijn geweest op het plan naar aanleiding van de participatie. We 

hebben deze informatie inmiddels opgevraagd bij de organisatie, en ons is toegezegd deze 

z.s.m. te zullen aanleveren. Bovendien zal men zorgen voor een beter leesbaar exemplaar 

van de bijgevoegde kaart.  

 

De fractie van de PvdA wordt verzocht om zodra de gevraagde informatie binnen is 

aangescherpte bespreekpunten aan te leveren voor de  vergadering. Dat geldt ook voor de 

Partij voor de Dieren, die deze brief (evenals de bijgevoegde BEA) ook heeft aangevraagd. 

De PvdA houdt overigens de mogelijkheid open dat de aanvullende informatie zodanig is dat 

bespreking wat hen betreft niet meer nodig is. 

 

Nadrukkelijk zij gezegd dat het onderwerp van bespreking niet het totale project ARZ is, 

maar alleen de Helperzoomtunnel, het inrichtingsplan Helpman en evt. de procesinformatie 

over de andere inrichtingsplannen. 

 

Stand van zaken fietsprojecten 

 

Ook n.a.v. deze brief wil de PvdA spreken over de participatie: wie hebben geparticipeerd en 

welke keuzen n.a.v. de participatie zijn gemaakt. Ook vraagt de fractie naar de plantekeningen. 

Deze informatie hebben we eveneens opgevraagd bij de organisatie. Reactie: “Het 

participatietraject rond deze projecten wordt binnenkort opgestart (januari / februari). 

Aanstaande vrijdag krijgen de raadsleden een collegebrief met betrekking tot de BEA 

(bomeneffectanalyse). Daarbij zit ook een ontwerp van de fietspaden waarop gedoeld wordt in 

de collegebrief van december.” Zodra laatstgenoemde informatie binnen is, zal ik deze 

toevoegen aan dit agendapunt. Aan de PvdA het verzoek n.a.v. deze informatie de 

bespreekpunten verder aan te scherpen. Ook hier houdt de fractie overigens de mogelijkheid 

open dat de aanvullende informatie zodanig is dat bespreking wat hen betreft niet meer nodig is. 

 

De SP-fractie noteert bij deze brief het volgende: “Het plan is bij de fietsoversteek 

Eikenlaan de fietsers voorrang te geven. Politie en OV bureau zijn daar geen voorstander 

van: verwachten onveilige situaties en belemmeringen in de doorstroming. College zegt deze 

overwegingen mee te nemen in de besluitvorming. Da’s mooi maar wij willen voor het 

vaststellen van het definitieve plan wel weten welke kant ’t opgaat: wel of geen fietsers 

voorrang want bij de bezwaren kunnen we ons van alles voorstellen.” 

 

Evaluatie doelsoortenbeleid en monitoring stadsnatuur 

 

Zoals gezegd hebben we dit punt geagendeerd op verzoek van de PvdD, maar hebben we 

nog geen bespreekpunten ontvangen. Als we die binnenkrijgen, worden ze aan de agenda 

gehangen, zo niet, dan wordt het agendapunt geschrapt. 

 

Met vriendelijke groet, namens de voorzitter, 

 

Wolbert Meijer, Raadsadviseur 


